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Vragen van het lid Weverling (VVD) aan de Minister van Landbouw, Natuur en 
Voedselkwaliteit over het bericht «Onafhankelijk kennisplatform invasieve 
exoten in de maak» (ingezonden 16 oktober 2019). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Onafhankelijk kennisplatform invasieve exoten in de 
maak»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat de verdere verspreiding en introductie van invasieve 
exoten zoals Aziatische duizendknoop, reuzenberenklauw en reuzenbalsemien 
onwenselijk is, omdat inheemse plantensoorten hierdoor verdrongen kunnen 
worden en het overlast en schade kan opleveren? 

Vraag 3
Deelt u de observatie dat er op dit moment een wildgroei aan onderzoeken, 
proeven en pilots bestaan die gericht zijn op de bestrijding van invasieve 
exoten? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het een stuk efficiënter en effectiever zou zijn wanneer 
alle kennis over de methoden van bestrijding van invasieve exoten op één 
plek wordt verzameld, om op die manier de bestrijding van invasieve exoten 
te bevorderen? 

Vraag 5
Bent u voornemens om de mogelijkheden te verkennen om het hiertoe op te 
richten onafhankelijke kennisplatform invasieve exoten te ondersteunen?

1 https://www.hortipoint.nl/tuinenlandschap/onafhankelijk-kennisplatform-invasieve-exoten-in-
de-maak/
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